
Referat FAU-møte tirsdag 08/11/2022 

 

• Fritt-show ble utført i uke 44. Elevrådet styrer showet. Fordelt mellom 2. og 3. trinn, og 

4.-7. trinn. Denne gangen var det 18 innslag. 

 

• Smørås Skole har hatt besøk fra Bygg. Får ny vaktmester. Skal være her 12 timer i uken, 

har vært her siden mandag (31/10 eller 7/11?). 

 

• Sykkelstativet som er lovet skal opp. 

 

• Uteområdet rundt skolen skal fikses opp. Skolen har kontakt med en landskapsarkitekt 

som tegner opp ideer. Skal starte opp etter jul i 2023. Kommer med forslag som skal 

legges fram, så tas del for del av hele skoleområdet. Skal runde rundt hele bygget tilslutt. 

Elever ønsker seg lekeapparat.  

 

• Ventilasjonen som ikke er bra med gym og tekstilrommet blir tatt opp. Kommer også en 

del støy på utsiden. 

 

• Udir foreldreundersøkelse kommer og varer frem til desember. I fjor 2021 var 

svarprosenten fra foreldre under 30 prosent. FAU og elever må hjelpe å få opp 

svarprosenten i år, uansett om foreldre er fornøyde eller ikke. Skolen sender ut påminnelse 

på Vigilo og lekseplan. Håper på 100 prosent svar. 10 temaer skolen kan velge: FAU 

foreslår bl.a.. 

o Informasjon fra skolen 

o SFO 

o Arbeidsforhold og læring 

o Læring og utvikling 

o Trygt miljø 

o Fysisk miljø og materiell 

o Trivsel 

o Mobbing på skolen 

o Kjennskap og forventning 

 

• Jul: det vil komme ett skriv angående religiøst opplegg eller alternativt opplegg på skolen 

i samme tidspunkt. 

 

• Planleggingsdag 04.11.22: Lærere og assistenter var på Skeie Skole med 

stasjonsopplæring og pedagogikk. Hadde en time teori og 2 timer praksis. Viktig å få 

samhold med kollegaer fra andre skoler. Andre halvdel av dagen ble brukt til opprydning. 

 

 

• Utleie av skolen til private arrangement eller i regi av skolen. Mandag, onsdag og fredag 

fra 17-21. Barneskoleaktiviterer for trinn eller bursdagsfeiring er gratis, andre 

arrangementer må betales for. Har tilsynsvakt ved navnet Archie. 

 



• Hjertesone: Rektor, FAU representanter, Trygg trafikk og Bymiljøetaten møttes 

(19.10.22) for gjennomgang av skolens område og vei. Hjertesone Smørås skole har stått 

på vent siden 2017, og tas opp igjen nå. Bymiljøetaten og Trygg trafikk vil ha hele 

skoleområdet som hjertesone. Det vil innebære at slippsonen f.eks. kan være i 

busslommen helt ute i Apeltunveien, hvor foreldre ikke ser skolen i det hele tatt. 

Hjertesoneskiltet skal stå i Nedre Smøråsvegen. Hjertesonen skal gå fra busstoppet i 

Tranevegen til forbi Eventyrhuset til Smøråslia. Snuplass ved Eventyrhuset var ikke 

aktuelt. FAU setter spørsmål ved mulighet for parkering. Det vil bli satt opp en bom inn til 

skoleområdet og opp til skoleplassen. Det er viktig at dersom kommunen ønsker at ungene 

skal gå mer, så må veiene til skolen oppgraderes med tanke på veilys, gangfelt, brøyting 

og salting av fortau. FAU ber om tilrettelegging for 1.trinns elever. Skolen kan ikke forby 

innkjøring. Forslag om gågrupper kan diskuteres for å begrense foreldres kjøring av sine 

barn.  

 

Tiltak: Det vurderes invitasjon til ett nytt møte mellom FAU, skolen og 

bymiljøetaten/Trygg trafikk. Tema tas opp igjen på møtet i januar 2023. 

 

• Bergensskolen har utviklet en kvalitetsutviklingsplan SFKLM (Sammen for kvalitet, 

læring og medbestemmelse), tredje versjon. Den varer fra 2022 til 2027. Vi blir invitert til 

Bergen kommune til ett foredrag. Består av en strategi og en handlingsplan. Rektor legger 

frem. Forankret i LK20. 

 

 

• Fredag 11/11-22 er det avslutning av refleksaksjonen og det blir felles BlimE dans. 

Dansen blir ikke sendt på NRK i år, da dette er en felles beslutning fra Bergen Kommune. 

 

• Spørsmål angående leksehjelp: Leksehjelp er fordelt 1 time i uke på hvert trinn. Smørås 

har 9 timer. 3 timer er brukt, de resterende 6 timene kan skolen velge å disponere der det 

er behov, som en ekstra lærer. Leksehjelp skal være 15 timer fordelt på barne- og 

ungdomsskolen. Kun mellomtrinnet som får leksehjelp fra Bergen Kommune. Det blir 

spurt om forskriften til disponeringen av timene, dette skal rektor finne frem. 

 

Tiltak: Skal diskuteres igjen i januar, da forskriften tilsier at skolen må fordele flere av 

timene på elevene til leksehjelp. Britta undersøker videre.  

 

• Skolekatalogen er i trykk 

Tiltak: kom med hjem til samtlige elever i slutten av november.  

 

 

• Halloween: Tilbakemeldingen fra Halloween-feiringene var at flertallet hadde hatt det 

veldig kjekt. Gode ideer og tips som anbefales å ta med videre til neste gang er: Tenk 

gågrupper, ha med familie og småsøsken. Klassekontaktene må ta ansvar. De fleste 

avsluttet ute med knask eller knep. En måneds varsel før feiring til andre foreldre er 

hensiktsmessig. Alle trinn er velkommen til å låne skolen, og vi må da ha en brannvakt. 

Det er viktig at det blir en inkluderende feiring og at alle som ønsker får delta. 

 



• Klassekassen på de ulike trinnene er frivillig innbetaling. 

 

 

• 17.mai. Lage ett bestillingsdokument for forventningene fra FAU til 3. og 4. trinn. 

Tiltak: Jannicke gjør dette og sender til 3. og 4. trinn i januar.  

 

• Baller har blitt handlet inn og delt ut til klassene. Klassene har også fått frisbees.  

• Neste møte: 17.01.23 klokken 18:30-20:30. Annen informasjonen på FAU sin 

facebookside. 

 

Referent: Helene Alvær Kyvik Hetland, 5. trinn 

 

 

 


